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1. Vindt u net als de PvdA GroenLinks Twenterand het behoud van de streektaal belangrijk?  
Wij dragen het behoud van de streektaal een warm hart toe. De streektaal is waardevol cultureel 
erfgoed. 
 
2. Kunt u aangeven wat de gemeente Twenterand er op dit moment aan doet om onze eigen 

streektaal te behouden?  
Op dit moment heeft de gemeente hierin nog geen actieve rol. 
 
3. Vindt u dat het belangrijk is om het dialect ook zichtbaar te maken in de gemeente 

Twenterand?  

Wij zijn op dit moment bezig om samen met het cultuurplatform te bekijken aan welke 

maatschappelijke vraagstukken cultuur een bijdrage kan leveren.  

Samen met het platform gaan we prioriteiten stellen en vervolgens onderwerpen kiezen waar we de 

komende tijd mee aan de slag gaan. Wij kunnen nu nog niet aangeven of streektaal één van deze 

onderwerpen zal zijn. 

4. Bent u bereid, waar mogelijk, via historische kringen, plaatselijk belang of met behulp van 
oude Twenteranders na te gaan of oude streek- en/of plaats aanduidingen in de gemeente 
Twenterand, aan te duiden? 

Dit is afhankelijk van de keuzes die wij samen met het platform cultuur maken.  

 

 

 


